
Retsudvalget

Til: Udenrigsministeren

Dato: 2. august 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1295
Vil ministeren oplyse, hvor mange hvaler Japan vurderes at have fanget og slagtet siden 
2010? Og vil ministeren endvidere oplyse, hvad danske regeringer har udtalt om japansk 
hvalfangst, evt. fra året før aktionen, dvs. 2009 og frem til den internationale domstol 
(ICJ’s) afgørelse i 2014? Og er den danske regering enig i ICJ’s afgørelse fra 2014?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Søren Egge Ras
mussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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